

Title (en)

Dispatch packet for cash-on-delivery goods, and method to manufacture such packet.

Title (de)

Packung zum Versand von Waren gegen Nachnahmeund Herstellungsverfahren dafür.

Title (fr)

Colis pour l'expédition de marchandises contre remboursement, et procédé de fabrication d'un tel colis.

Publication

EP 0258143 A1 19880302 (FR)

Application

EP 87401911 A 19870820

Priority

FR 8611911 A 19860820

Abstract (en)

1. Dispatch packet for cash-on-delivery goods, comprising, around the goods, a tubular wrapper of thermoplastic sheeting closed at its opposite ends by two welds, characterized in that it further comprises a rectangular pocket (11) of thermoplastic sheeting arranged within the wrapper (3), containing a cash-on-delivery form (17) and formed by two folds (12, 13) joined along three sides of the pocket, a first (12) of the said folds being extended relative to the second fold (13) on the fourth, open side of the pocket and being joined, at its free end, to the wrapper (3) by one of the two welds (9) of the latter, and in that the wrapper (3) possesses, along this weld (9), a tearline (18) in its part (5) opposite the second fold (13) of the pocket (11).

Abstract (fr)

Pour la réalisation d'un colis d'expédition contre remboursement, on dispose à l'intérieur d'une housse tubulaire de matière thermoplastique (3), une pochette (11) de matière thermoplastique contenant une formule de contre remboursement (17) et présentant un pli (12) dépassant l'autre pli (13) sur le côté ouvert de la pochette, l'extrémité libre du pli (12) plus long étant prise dans la soudure (9) de fermeture de la housse (3). Cette dernière comporte une ligne de déchirure (18) le long du côté ouvert de la pochette (11), permettant d'accéder à la formule de contre remboursement (17), mais non pas à la marchandise (2). Application : notamment à la vente par correspondance.

IPC 1-7

B65D 75/54

IPC 8 full level

B65D 75/54 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/54 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3762628 A 19731002 - SARGENT C
- [A] GB 2143504 A 19850213 - BINGLEY LTD A J

Cited by

US5803256A; WO9613446A1; US7651290B2; US7950864B2; WO2023006493A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0258143 A1 19880302; EP 0258143 B1 19891115; DE 3760991 D1 19891221; FR 2603024 A1 19880226; FR 2603024 B1 19881125

DOCDB simple family (application)

EP 87401911 A 19870820; DE 3760991 T 19870820; FR 8611911 A 19860820